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Plats  Kommunhuset, Lomma  
Tid Kl. 19:00-20:36 

 
 
 
 
 

 

Beslutande Ordinarie ledamöter 
Se bifogad närvarolista 
 

 

 

 Tjänstgörande ersättare 
Se bifogad närvarolista 
 

 

 

  
 
 
 

 

Övriga deltagare Maria Franzén 
Maria Zingmark 
Christian Almström 

 
 
 

 
 
 

 

Kommunsekreterare 
Tf. kanslichef/Kommunsekreterare 
Informationstekniker 

Utses att justera Per Bengtsson och Lars-Göran Svensson 
Ersättare: Rune Netterlid 

 

Justeringens plats 
och tid 

Lomma kommunhus, 2020-12-08 
 
 
 
 

Paragraf  
§§ 78-95 

Underskrifter Sekreterare   

  Maria Franzén 
 Ordförande   

  Anders Berngarn 
 Justerande  

 
 

  Per Bengtsson Lars-Göran Svensson 
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ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Beslutande organ Kommunfullmäktige  

Sammanträdesdatum 2020-12-03   

Paragrafer §§ 78-95   

Datum när anslaget 
sätts upp 

2020-12-09 Datum när anslaget  
tas ned 

2020-12-31 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunhuset i Lomma   

 
Underskrift 

  

 Maria Franzén 
Kommunsekreterare 

 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 3 (38) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2020-12-03 

 

 
 Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
Närvarolista vid sammanträde med kommunfullmäktige i Lomma kommun 2020-12-03 
 
M Anders Berngarn ordf. 
  
M Sofia Forsgren-Böhmer vice ordf. 
S Karl-Gustav Nilsson 2:e vice ordf. 

  
Ordinarie ledamöter 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
M 
C 
L 
L 
KD 
S 
S 
S 
S 

Robert Wenglén 
Carin Hansson 
Jerry Ahlström 
Emma Köster 
Lennart Månsson 
Bert Larsson 
Oscar Magnusson 
Susanne Borgelius 
Lars-Göran Svensson 
Gun Larsson 
Jonas Benke 
Anna-Karin Davidsson 
Per Bengtsson 
Lisa Bäck 
Pia Johnson 
Rune Netterlid 

SD 
SD 
FB 
FB 

Jeanette Larson 
Oscar Sedira 
Kristina Thored 
Fredrik Sverkersten 

  
Tjänstgörande ersättare 
MP 
FB 
 

Ingrid Ascard 
Jenny Morau 
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KF § 78   KS KF/2020:3 - 002 
 
 

Meddelanden 
 

a) Granskningsrapport från revisionen avseende fastighetsförvaltning och underhåll, 
daterad 2020-03-23 
 

b) Protokoll från tekniska nämndens arbetsutskott 2020-11-30 § 92, Remissvar till 
revisionen över dess granskning av fastighetsavdelningen 
 

c) Motion, inkommen 2020-12-03, från Fredrik Sverkersten (FB), avseende svarstid 
på motioner. 
 
Sekreteraren meddelar att motionen är remitterad till kommunstyrelsen för 
yttrande. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige har tagit del av meddelandena. 

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KF § 79   KS KF/2020:269 - 113 
 
 

Godkännande av avsägelse från Emma Köster (M) avseende uppdragen 
som ledamot och ordförande i miljö- och byggnadsnämnden samt 
fyllnadsval med anledning härav 

 
Ärendebeskrivning 
Emma Köster (M) har inkommit till kommunfullmäktige med en anhållan om avsägelse 
avseende uppdragen som ledamot och ordförande i miljö- och byggnadsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Emma Kösters avsägelse som ledamot och ordförande i miljö- och 

byggnadsnämnden godkänns. 
‒ Till ledamot i miljö- och byggnadsnämnden efter Emma Köster (M) väljs den 

tidigare ersättaren Jens Thystrup (M). 
‒ Till ordförande i miljö- och byggnadsnämnden efter Emma Köster (M) väljs den 

tidigare ersättaren Jens Thystrup (M). 
‒ Till ny 2:e ersättare i miljö- och byggnadsnämnden efter Jens Thystrup (M) väljs 

den tidigare ledamoten Emma Köster (M). 
 

______________________ 
 
Sändlista   
Troman 
HR-avdelningen 
Emma Köster 
Jens Thystrup 
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KF § 80   KS KF/2018:211 - 370 
 
 

Beslut om antagande av Energi- och klimatplan för Lomma kommun 
2021-2025 

 
Ärendebeskrivning 

Nuvarande Energi-och klimatplan för Lomma kommun gäller för perioden 2015-2020. 
Planen behandlar bland annat tillförsel, distribution och användning av energi i  
kommunen i enlighet med lagen om kommunal energiplanering (1977:439). Då detta 
är starkt kopplat till kommunens arbete med klimatpåverkan har även det  
inkorporerats i den gällande energi-och klimatplanen, och den utgör kommunens  
viktigaste verktyg för arbetet med miljömålet "Begränsad klimatpåverkan". Planen  
innefattar målsättningar och åtaganden för kommunorganisationen, samt för Lomma 
kommun som geografisk enhet. 

 
Planeringsavdelningen har utarbetat ett förslag till Energi- och klimatplan för Lomma 
kommun 2021-2025. Kommunstyrelsens arbetsutskott har utgjort politisk styrgrupp 
för arbetet med att ta fram ett nytt förslag till energi- och klimatplan. 

 
Förslaget till ny energi- och klimatplan har varit på internremiss under perioden 17 juni 
till 7 oktober 2020, och på externremiss under perioden 17 juni till och med 7 
september 2020. 

 
Bakgrund 
Enligt lagen om kommunal energiplanering (1977:439) 3 § ska det i varje kommun 
finnas en aktuell plan för tillförsel, distribution och användning av energi i  
kommunen. I en sådan plan ska det finnas en analys av vilken inverkan den i planen  
upptagna verksamheten har på miljön, hälsan och hushållningen med mark och vatten 
och andra resurser. Planen ska beslutas av kommunfullmäktige. 

 
Internationella styrmedel för minskad klimatpåverkan utgörs av bland annat  
Parisavtalet 2015 och Agenda 2030. I Sverige antog riksdagen i juni 2017 ett  
klimatpolitiskt ramverk för Sverige som innefattar klimatlag, klimatmål och ett  
klimatpolitiskt råd. Det långsiktiga klimatmålet innebär att Sverige senast år 2045 inte 
ska ha några nettoutsläpp av växthusgaser till atmosfären, för att därefter uppnå  
negativa utsläpp. Detta innebär i praktiken att utsläppen av växthusgaser från  
verksamheter i Sverige ska vara minst 85 procent lägre år 2045 än utsläppen år 1990. 
Klimatmålet utgör en del av generationsmålet och miljökvalitetsmålen.  

 
I regionen har Klimatsamverkan Skåne (Länsstyrelsen Skåne, Region Skåne och  
Kommunförbundet Skåne) år 2018 antagit: "Ett klimatneutralt och  
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fossilbränslefritt Skåne – Klimat och energistrategi för Skåne". I de övergripande målen 
anges att utsläppen av växthusgaser i Skåne 2030 ska vara minst 80 procent lägre än år 
1990. Strategin innefattar även målsättningar om minskade konsumtionsbaserade  
utsläpp, minskad energianvändning, minskade utsläpp från transporter samt ökad  
andel resor med gång, cykel och kollektivtrafik. 

 
Förslaget till energi- och klimatplan för Lomma kommun 2021-2025 
I skrivelse 2020-10-16 lämnar planeringsavdelningen följande yttrande: 

 
Lomma kommun har mycket goda förutsättningar, kanske bäst i regionen och landet, för att 
kunna sätta tuffa och skarpa mål och gå i bräschen för arbetet med energi- och klimatfrågor. 
Detta beror på tillkommande persontågstrafik, ny busspåfart E6, högutbildade invånare, hög 
inkomstnivå (större möjlighet till elbil och solceller), kommunens geografiska läge i regionen, lite 
industri, liten yta samt att kommunen redan har fossilfri fjärrvärme. Förslagen till Lomma 
kommuns övergripande mål i energi- och klimatplanen är därför skärpta i jämförelse med 
nationella och regionala målsättningar. De mål som tagits fram som förslag bör ses mer som 
visionära, bland annat då det statistiska underlaget är mycket komplext och under uppbyggnad. 
Det primära fokuset är kommunens arbete med åtgärder för att minska utsläpp av växthusgaser. 

Energi- och klimatplanen ska leda till att lagkrav följs, att internationella, nationella och regionala 
åtaganden uppfylls, att energianvändningen effektiviseras och säkras samt att klimatpåverkan 
minimeras. Utöver att ta ansvar för kommunens påverkan på en hållbar global utveckling ska 
planen även leda till en lokal långsiktigt hållbar utveckling både socialt, ekonomiskt och ekologiskt. 
Exempelvis kan utökad lokalproduktion av grön el långsiktigt minska beroendet av externa 
elleverantörer och distributionssystem, utveckling av hållbara stadsdelar med minskad biltrafik får 
positiva följder för både hälsa, välmående och stadsbild, en effektiviserad energianvändning leder 
till kostnadsbesparingar samt att säkring av energi både kort- och långsiktigt skapar en trygghet i 
kommunen. Lomma kommun är dessutom med sitt låglänta kustlandskap väldigt exponerat för 
följderna av pågående klimatförändring. 

 
Enligt planeringsavdelningens bedömning kommer genomförandet av planen resultera 
i tillkommande kostnader på 3 085 tkr, i enlighet med beskrivning av ekonomiska 
konsekvenser och åtaganden. Åtgärd 2.2.2 innebär tillsättning av en ny tjänst gällande 
mobilitetssamordning. Åtgärden bedöms inom de närmsta åren bli kostnadsneutral då 
den beräknas halvera arbetstiden med fordon samt minska storleken på 
fordonsflottan. Tjänsten bedöms därmed rymmas inom omfördelning av ekonomiska 
medel inom ram och är därmed inte inkluderad i tillkommande kostnader. 

 
Planeringsavdelningen föreslår att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att 
besluta anta föreliggande förslag till Energi- och klimatplan för Lomma kommun 2021-
2025. 

 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-11-18, § 144. 

 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-11-18 § 144 
‒ Skrivelse 2020-10-16 från planeringsavdelningen 
‒ Energi- och klimatplan för Lomma kommun 2021-2025, inklusive bilagor 
‒ Samrådsredogörelse - Energi- och klimatplan för Lomma kommun 2021-2025 
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Kommunfullmäktige handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 

 
Överläggning 
Robert Wenglén (M), Per Bengtsson (S), Jerry Ahlström (M) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 
Oscar Sedira (SD) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag, med ändringen att Mål 4.4, Åtgärd 4.4.2, ”Vid kommunens 
nybyggnationer ska solcellsanläggning installeras (på minst 12% av byggnadsarean 
anläggas, dock ska varje anläggning vara minst 10 kW), och kommunen ska verka för 
installation av solcellsanläggning på befintliga byggnader”, ska ersättas med följande 
åtgärd: ”Vid kommunens nybyggnationer ska solcellsanläggning installeras (där det är 
ekonomiskt försvarbart), och kommunen ska verka för installation av 
solcellsanläggningar på befintliga byggnader”. 

 
Ingrid Ascard (MP) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag, med följande ändringar: 
 
‒ Åtgärd 3.2.3 ”Ramavtal/upphandlingsdirektiv ska uppdateras för minskad 

klimatpåverkan, ökat cirkulärt kretslopp samt minskad användning av 
plastprodukter” ska tidigareläggas från år 2023 till år 2021 

‒ Åtgärd 3.2.7 ”Kunskapen om de livscykelutsläpp som kommunens konsumtion 
genererar ska öka genom utveckling av analyser och modeller, dessa ska sedan 
implementeras i inköpsprocessen” ska tidigareläggas från år 2023 till år 2022 

‒ Åtgärd 4.3.4 ”Vid kommunal ny- och ombyggnation ska livscykelanalys tillämpas 
redan i projekteringsfasen för att minimera utsläpp och energiförbrukning” ska 
tidigareläggas från år 2025 till år 2023 

  
Jerry Ahlström (M) yrkar avslag på Oscar Sediras och Ingrid Ascards yrkanden. 

 
Per Bengtsson (S) yrkar avslag på Oscar Sediras yrkande och bifall till Ingrid Ascards 
yrkanden. 

 
Propositionsordning 
Ordförande Anders Berngarn (M) ställer först proposition på frågan om bifall 
respektive avslag på Robert Wengléns, Per Bengtssons och Jerry Ahlströms yrkande, 
varefter kommunfullmäktige bifaller det samma. 

 
Ordföranden ställer därefter proposition på frågan om bifall respektive avslag på Oscar 
Sediras ändringsyrkande, varefter ordföranden finner av kommunfullmäktige avslår 
det samma. 

 
Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 
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Den som önskar bifalla Oscar Sediras yrkande röstar ja och den som önskar avslå det 
samma röstar nej. 

 
Voteringen utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till protokollet bifogad 
voteringslista. 

 
./. Bilaga A. 
  
 Ja: 2, Nej: 23. 
 

Ordföranden förklarar att kommunfullmäktige därmed har beslutat avslå Oscar Sediras 
ändringsyrkande. 

 
Ordföranden ställer därefter proposition på frågan om bifall respektive avslag på 
Ingrid Ascards resta ändringsyrkanden, varefter kommunfullmäktige avslår de samma. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige fastställer Energi- och klimatplan för Lomma kommun 2021-

2025 i enlighet med föreliggande förslag. 
‒ Åtgärderna för år 2021 finansieras inom beslutad budget för kommunstyrelsen. 
‒ Kvarstående finansiering av åtgärderna för åren 2022-2025 kommer att hanteras i 

samband med beslut om budgetramar för åren 2022-2025. 
 

Reservation 
Oscar Sedira (SD) och Jeanette Larsson (SD) reserverar sig skriftlig mot beslutet. 

 
./. Bilaga B. 
 

Ingrid Ascard (MP) reserverar sig skriftligt mot beslutet. 
 
./. Bilaga C. 
 

______________________ 
 
Sändlista  
Författningssamlingen 
Ekonomiavdelningen 
Planeringsavdelningen 
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KF § 81   KS KF/2020:70 - 003 
 
 

Beslut om antagande av ny renhållningsordning för Lomma kommun 
 

Ärendebeskrivning 
Enligt miljöbalken (1998:808) 15 kap 41 § ska det för varje kommun finnas en 
renhållningsordning som ska antas av kommunfullmäktige. Renhållningsordningen ska 
innehålla en avfallsplan och de föreskrifter som kommunen har meddelat med stöd av 
regeringens bemyndiganden enligt 15 kap i miljöbalken. Avfallsplanen ska innehålla 
uppgifter om avfall inom kommunen och om kommunens åtgärder för att minska 
avfallets mängd och farlighet. 
 
Kommunfullmäktige fastställde gällande avfallsplan, ”Avfallsplan för Lomma kommun 
2016–2020 Mål och strategier”, 2016-04-21, § 39. Gällande föreskrifter om 
avfallshantering fastställdes av kommunfullmäktige 2016-11-17, § 97. 
 
Tillsammans med Sydskånes avfallsaktiebolag, SYSAV, har Lomma kommun och nio 
andra ägarkommuner tagit fram ett förslag till gemensam avfallsplan ”Från avfall till 
resurs – Gemensam kretsloppsplan 2021–2030 för Kävlinge, Lomma, Simrishamn, 
Sjöbo, Skurup, Svedala, Tomelilla, Trelleborg, Vellinge och Ystad”. Den gemensamma 
planen föreslås ersätta de nu gällande kommunala avfallsplanerna. När det gäller 
avfallsföreskrifterna har de tio ägarkommunerna som omfattas av samarbetet tagit 
fram en gemensam mall som därefter har lokalanpassats till varje enskild kommun. 
 
Tekniska nämnden beslutade 2020-02-24, § 8, att skicka förslaget till ny 
renhållningsordning innefattande den gemensamma kretsloppsplanen och 
avfallsföreskrifterna på remiss till kommunstyrelsen och övriga nämnder samt att 
ställa ut förslaget på externt samråd. Kommunstyrelsen beslutade 2020-05-20, § 66, 
att överlämna ett antal synpunkter på förslaget till ny renhållningsordning.  
 
Tekniska avdelningen presenterar i skrivelse daterad 2020-08-25 med bilagor ett 
förslag till antagande av en ny renhållningsordning för Lomma kommun med 
revideringar som har gjorts efter inkomna synpunkter från remissinstanserna och vid 
samrådstillfället. 
 
Tekniska nämnden beslutade 2020-09-28, § 53, att föreslå kommunstyrelsen 
rekommendera kommunfullmäktige besluta följande: 
 
‒ Fastställa att genomförandet av kretsloppsplanen bedöms innebära betydande 

positiv miljöpåverkan. 
‒ Godkänna genomförd miljöbedömning, inklusive miljökonsekvensbeskrivning, av 

förslag till kretsloppsplan år 2021–2030. 
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‒ Anta den gemensamma kretsloppsplanen år 2021–2030 och dess handlingsbilagor 
i enlighet med bilaga A, med giltighetstid från 2021-01-01. 

‒ Anta avfallsföreskrifterna i enlighet med bilaga B, vilket innebär fastställande av 1-
62 §§ samt dess bilaga 1 och 2. Giltighetstid från 2021-01-01.  

‒ Avsnittet "information" ingår inte i föreskrifter för avfallshantering och tekniska 
nämnden bemyndigas att kunna ändra i densamma vid behov. 

 
Bakgrund 
Syftet med den gemensamma kretsloppsplanen är att skapa en hållbar 
resursanvändning där avfall förebyggs, material och produkter stannar i kretsloppet 
och det avfall som ändå uppstår ses som en resurs. Syftet med planen är även att 
skapa ett brett engagemang för avfallsfrågor och att inspirera till handlingar som 
bidrar till att nå kretsloppsplanens mål. Kretsloppsplanen riktar sig till alla som bor 
eller är verksamma i de tio kommunerna, det vill säga både kommunala förvaltningar 
och bolag samt kommunens invånare, företag och organisationer. 
 
I förslaget till gemensam kretsloppsplan med bilagor redovisas bland annat mål och 
indikatorer för avfallshanteringen, beskrivning av nuläget avseende mängder och 
behandling av avfallet, kommunala styrmedel och verktyg, genomförande och 
uppföljning. Den gemensamma kretsloppsplanen har tre mål som ska främja en 
hållbar resursanvändning i samhället: 
 
‒ Inflödet av material och produkter till kretsloppet har minskat år 2030 
‒ Resursanvändningen i kretsloppet har effektiviserats år 2030 
‒ Spillet från kretsloppet har minskat år 2030 
 
Eftersom planen gäller under tio år och för tio kommuner ska handlingsplaner tas fram 
årligen för att varje åtgärd ska vara aktuell och flexibel. Varje kommunal verksamhet 
och kommunalt bolag ska fatta beslut om vilka åtgärder som ska vidtas i respektive 
kommun. 
 
De föreslagna föreskrifterna för avfallshantering i Lomma kommun ska reglera 
ansvarsfördelningen mellan kommunen och fastighets- och nyttjanderättsinnehavare 
när det gäller avfallshantering. De föreslagna föreskrifterna innehåller därtill 
bestämmelser om bland annat utformning av avfallsutrymmen, små och enskilda 
avloppsanläggningar, hämtningsplats, drag- och transportväg, åtgärder inför 
hämtning, hämtningsområden och hämtningsintervall, sortering, emballering och 
överlämnande. Dessa föreskrifter utgör tillsammans med den gemensamma 
kretsloppsplanen förslaget till ny renhållningsordning för Lomma kommun.  
 
Kommunledningskontorets bedömning 
Kommunledningskontoret konstaterar i skrivelse 2020-10-31 att det ligger ett gediget 
arbete bakom framtagande av förslaget till gemensam kretsloppsplan och förslaget till 
föreskrifter för avfallshanteringen i Lomma kommun och att så väl kretsloppsplanen 
som föreskrifterna för avfallshantering är mycket väl genomarbetade. 
Kommunledningskontoret konstaterar vidare att genomförandet av kretsloppsplanen 
har möjlighet att leda till flera positiva miljökonsekvenser om de åtgärder som 
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kommunerna vidtar leder till att planens mål och indikatorvärden uppnås. 
Kommunledningskontoret tillstyrker därmed tekniska nämndens förslag till beslut. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-11-18, § 141. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-11-18 § 141 
‒ Skrivelse 2020-10-31 från kansliavdelningen 
‒ Protokoll från tekniska nämnden 2020-09-28 § 53 
‒ Förslag till gemensam kretsloppsplan ”Från avfall till resurs – Gemensam 

kretsloppsplan 2021–2030 för Kävlinge, Lomma, Simrishamn, Sjöbo, Skurup, 
Svedala, Tomelilla, Trelleborg, Vellinge och Ystad”, inklusive bilagor 

‒ ”Föreskrifter för avfallshantering Lomma kommun” 
‒ Skrivelse 2020-08-25 från tekniska avdelningen, inklusive samrådsredogörelse 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-05-20, § 66 
‒ Protokoll från tekniska nämnden 2020-02-24 § 8 
‒ ”Avfallsplan för Lomma kommun 2016–2020 Mål och strategier”, Antagen av 

kommunfullmäktige 2016-04-21 § 39 
‒ ”Föreskrifter om avfallshantering Lomma kommun”, Antagna av 

kommunfullmäktige 2016-11-17 § 97 
 
Kommunfullmäktige handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M), Lennart Månsson (M) och Per Bengtsson (S) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ingrid Ascard (MP) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag, men följande ändringar: 
 
‒ När det gäller indikatorn ”Kommuners och kommunala bolags arbete med 

offentliga upphandlingar, med krav som leder till återbruk och återvinning av 
material samt att avfall förebyggs” ska aktivt arbete ske senast år 2021 istället för 
år 2025 

‒ Övriga indikatorer som ska vara uppfyllda senast år 2025 ska tidigareläggas till år 
2023 

 
Robert Wenglen (M) och Per Bengtsson (S) yrkar avslag på Ingrid Ascards 
ändringsyrkanden. 
 
Propositionsordning 
Ordförande Anders Berngarn (M) ställer först proposition på frågan om bifall 
respektive avslag på Robert Wengléns, Lennart Månssons och Per Bengtssons yrkande, 
varefter kommunfullmäktige bifaller det samma. 
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Ordföranden ställer därefter proposition på frågan om bifall respektive avslag på 
Ingrid Ascards resta ändringsyrkanden, varefter kommunfullmäktige avslår de samma. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Genomförd miljöbedömning, inklusive miljökonsekvensbedömning, av förslag till 

kretsloppsplan 2021–2030, godkänns. 
‒ Kommunfullmäktige konstaterar att genomförandet av den gemensamma 

kretsloppsplanen ”Från avfall till resurs – Gemensam kretsloppsplan 2021–2030 
för Kävlinge, Lomma, Simrishamn, Sjöbo, Skurup, Svedala, Tomelilla, Trelleborg, 
Vellinge och Ystad” bedöms ha positiv miljöpåverkan. 

‒ Renhållningsordning för Lomma kommun, bestående av gemensam kretsloppsplan 
”Från avfall till resurs – Gemensam kretsloppsplan 2021–2030 för Kävlinge, 
Lomma, Simrishamn, Sjöbo, Skurup, Svedala, Tomelilla, Trelleborg, Vellinge och 
Ystad” och ”Föreskrifter för avfallshantering Lomma kommun” fastställs i enlighet 
med föreliggande förslag. Renhållningsordningen ska gälla från och med 2021-01-
01, varvid nu gällande renhållningsordning upphör att gälla.  

‒ Tekniska nämnden bemyndigas att vid behov revidera det inledande avsnittet i 
Föreskrifter för avfallshantering Lomma kommun, vilket har rubriken 
”Information” och innehåller information som kompletterar avfallsföreskrifterna. 

 
Reservation 
Ingrid Ascard (MP) reserverar sig skriftligt mot beslutet. 

 
./. Bilaga. 
 

______________________ 
 
Sändlista  
Författningssamlingen 
SYSAV 
Samtliga nämnder 
Samtliga kommunala bolag 
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KF § 82   KS KF/2020:214 - 140 
 
 

Fastställande av näringslivsstrategi för Lomma kommun 2021-2023 
 

Ärendebeskrivning 
Näringslivsstrategin utgör Lomma kommuns politiska viljeinriktning och berättar hur 
samtliga nämnder och förvaltningar tillämpar och utvecklar sitt näringslivsorienterade 
arbete. Strategin bidrar till att uppfylla Kommunfullmäktiges vision och övergripande 
mål och tydliggör kommunens roll som komplement till övriga näringslivsfrämjande 
verksamheter. Näringslivsstrategin ses över årligen och revideras vid behov. 
 
Kommunledningskontorets förvaltningschef Ulrika Forsgren Högman redogör i 
skrivelse 2020-09-14 för att näringslivsstrategin övergripande syftar till att peka ut en 
väg för hur vi med gemensamma krafter vill stärka förutsättningarna för företag att 
bedriva sin verksamhet i kommunen. Enligt förvaltningschefen handlar det om att 
kommunens alla delar tillsammans agerar på ett sätt som bidrar till att företag växer 
och blir framgångsrika, att fler startar företag och att nya företag lockas till 
kommunen. 
 
Ärendet har hanterats av kommunstyrelsen 2020-09-30, § 115. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-09-30 § 115 
‒ Skrivelse 2020-09-14 från kommunledningskontoret 
‒ Förslag till näringslivsstrategi 2021-2023 för Lomma kommun 
 
Kommunfullmäktige handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M), Per Bengtsson (S) och Lars-Göran Svensson (C) yrkar att 
kommunfullmäktige ska besluta återremittera ärendet till förvaltningen för ytterligare 
beredning. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till förvaltningen för ytterligare 

beredning. 
______________________ 
 
Sändlista   
Förvaltningschefen KLK 
Verksamhetsutvecklaren KLK 
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KF § 83   KS KF/2020:7 - 214 
 
 

Beslut om antagande av detaljplan för del av Bjärred 20:2 m.fl. i 
Bjärred, Lomma kommun (Bjärred centrum) 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2020-01-09 att upprätta ett förslag till detaljplan för del 
av Bjärred 20:2 m.fl. i Bjärred, Lomma kommun (Bjärred centrum). 
 
Syftet är att göra en ny detaljplan för området. Skillnaden mellan den nya detaljplanen 
och gällande detaljplan är att korsprickad mark ersätter punktprickad mark, så att 
lägenhetsförråd kan byggas fristående öster om de radhus som är tänkta att byggas på 
platsen. 
 
Detaljplanen möjliggör byggandet av två radhusbyggnader med tillhörande 
komplementbyggnader samt utbyggnad av allmän platsmark i form av gata och 
cykelväg. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2020-02-26, § 16, att det planförslag som 
planeringsavdelningen upprättat skulle vara föremål för samråd, vilket skedde under 
perioden 9 mars – 3 april 2020. Efter samrådet har ändringar i planförslaget 
genomförts. Dessa finns sammanställda i samrådsredogörelse daterad 2020-05-07. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2020-05-20, § 65, att planförslaget skulle vara föremål för 
granskning, vilket det var under perioden 1 juni – 30 juni 2020. Efter granskningen har 
mindre ändringar i planförslaget genomförts. Dessa finns sammanställda i 
granskningsutlåtande daterad 2020-09-17. Ändringarna har stämts av med 
byggherren. 
 
Ärendet har hanterats av kommunstyrelsen 2020-09-30, § 117. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-09-30 § 117 
‒ Skrivelse 2020-09-17 från planeringsavdelningen 
‒ Bilaga 1: Samrådsredogörelse 2020-05-07 
‒ Bilaga 2: Granskningsutlåtande 2020-09-17 
‒ Bilaga 2: Plankarta 2020-09-17 
‒ Bilaga 3: Planbeskrivning 2020-09-17 
 
Kommunfullmäktige handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
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Överläggning 
Robert Wenglén (M) och Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige godkänner granskningsutlåtande, upprättat 2020-09-17. 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att anta detaljplaneförslag för del av Bjärred 20:2 

m.fl. i Bjärred, Lomma kommun, upprättat 2020-09-17. 
 

______________________ 
 
Sändlista    
Planeringsavdelningen 
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KF § 84   KS KF/2020:201 - 253 
 
 

Godkännande av prissättning med mera avseende fastigheten Borgeby 
16:74 

 
Ärendebeskrivning 
En verksamhetstomt i Borgeby verksamhetsområde kvarstår i kommunens ägo och ska 
säljas. Inför försäljningen har en översyn av prissättningen gjorts för att säkerställa en 
marknadsmässig prisnivå. Därutöver föreslås vilka kriterier som valet av köpare ska 
baseras på. 
 
Mark- och exploateringschef Helena Sääf redogör i skrivelse 2020-09-01 för de två 
värderingarna som har gjorts vad det gäller fastighetens marknadsvärde. 
 
Ärendet har hanterats av kommunstyrelsen 2020-09-30, § 118. 
 
Beslutsunderlag  
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-09-30 § 118 
‒ Skrivelse 2020-09-11 från mark- och exploateringsenheten  
‒ Värdeutlåtande avseende fastigheten Borgeby 16:74 Lomma kommun, Forum 

Fastighetsekonomi, 2020-08-18  
‒ Värdering avseende fastigheten Lomma Borgeby 16:74, Croisette Real Estate 

Partner, 2020-06-10  
 
Kommunfullmäktige handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 

 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande:  
‒ Kommunfullmäktige beslutar att fastigheten Borgeby 16:74 ska säljas till 

högstbjudande aktör, vars verksamhet på bästa sätt bedöms bidra till en gynnsam 
utveckling för området och kommunen. Priset ska vara lägst 1 500 000 kronor.  

 
______________________ 
 
Sändlista  
Mark- och exploateringsenheten 
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KF § 85   KS KF/2020:265 - 003 
 
 

Fastställande av avgifter för uthyrning av lokaler på Havsblick, 
fastställande av avgift för uppehälle för vuxna som på grund av 
missbruk av alkohol, narkotika eller därmed jämförbara medel får vård 
eller behandling i ett hem för vård eller boende eller i ett familjehem, 
fastställande av underhållsbidrag för barn som genom socialnämndens 
försorg får omvårdnad i ett annat hem än det egna, fastställande av 
underhållsbidrag för barn som har beviljats vård i ett annat hem än det 
egna med stöd av lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade, samt beslut om bemyndiganden till socialnämnden 

 
Ärendebeskrivning 
Socialförvaltningen har gjort en översyn av samtliga avgifter inom socialnämndens 
område och föreslår att ett flertal av avgifterna revideras. Socialnämnden beslutade 
2020-11-03, § 93, att fastställa reviderade avgifter i enlighet med förvaltningens 
förslag med ikraftträdande 2021-01-01 gällande ett antal avgiftsområden för vilka 
nämnden är bemyndigad att revidera avgifter. Socialnämnden beslutade dessutom att 
uppdra åt förvaltningen att utreda och återkomma med förslag till avgift för stöd- och 
hjälpinsatser som ej avser missbruksbehandling för vuxna vid hem för vård och 
boende eller familjehem. 
 
Vidare beslutade socialnämnden att föreslå kommunstyrelsen rekommendera 
kommunfullmäktige att fastställa avgifter i enlighet med förvaltningens förslag vad det 
gäller: 
 
‒ Avgift för förhyrning av lokal 
‒ Avgift för uppehälle vid placering vid stöd boende, hem för vård och boende (HVB) 

eller familjehem 
 
Socialnämnden föreslog dessutom kommunstyrelsen rekommendera 
kommunfullmäktige att besluta bemyndiga socialnämnden att framgent revidera 
dessa avgifter. 
 
Socialnämndens förslag till införande av avgifter för uthyrning av lokaler 
I socialnämndens beslut 2020-11-03, § 93, föreslår nämnden kommunstyrelsen 
rekommendera kommunfullmäktige att besluta fastställa avgifter för uthyrning av 
lokaler. Socialnämnden disponerar och bekostar idag fem konferens-/samlingslokaler 
vid Havsblick. Lokalerna är tillgängliga för såväl internt bruk inom socialförvaltningen 
som för andrahandsuthyrning till andra förvaltningar och externt. Socialnämndens 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
       Sammanträdesdatum s. 19 (38) 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 2020-12-03 

 

 
 Utdragsbestyrkande 

 
 

förslag innebär att en avgift införs för uthyrning av dessa lokaler. Den föreslagna 
avgiften är indelad i tre nivåer beroende på kategori av hyresgäst: 
 
‒ Taxa 1: För studieförbund och bidragsberättigade föreningar samt kommunala 

förvaltningar 
‒ Taxa 2: För övriga ej kommersiella aktörer och privatuthyrning 
‒ Taxa 3: För kommersiell verksamhet 
 
Socialnämnden föreslår att följande avgifter införs för uthyrning av lokalerna på 
Havsblick: 

 
Lokal Taxa 1 Taxa 2 Taxa 3 

 

  Per 
timme 

Max/tillfälle Per 
timme 

Max/tillfälle Per 
timme 

Max/tillfälle 
 

Havsblick, Hägern 50 kr 500 kr 100 kr 1 000 kr 300 kr 3 000 kr 
 

Havsblick, Skarven 50 kr 500 kr 100 kr 1 000 kr 300 kr 3 000 kr 
 

Havsblick, Svanen 50 kr 500 kr 100 kr 1 000 kr 300 kr 3 000 kr 
 

Havsblick, Caféet 50 kr 500 kr 100 kr 1 000 kr 300 kr 3 000 kr 
 

Havsblick, Restaurangen 75 kr 750 kr 200 kr 2 000 kr 400 kr 4 000 kr 
 

  
 
Socialnämndens förslag till avgift för uppehälle vid placering vid stödboende, hem för 
vård och boende (HVB) eller familjehem 
Socialnämnden föreslår i sitt beslut 2020-11-03, § 93, vidare att kommunstyrelsen ska 
rekommendera kommunfullmäktige att besluta fastställa avgifter för uppehälle vid 
placering vid stödboende, hem för vård och boende (HVB) och familjehem i enlighet 
med följande: 
 

Avgiftsområde Förslag 
fr o m 2021-01-01 

Avgift för uppehälle vid HVB eller 
familjehem för vuxna, vid 
missbruksbehandling 

Avgift enligt socialtjänstförordningen, 
kapitel 6, § 1 

Avgift från föräldrar vars barn får 
omvårdnad i stödboende eller HVB 

Underhållsbidrag, enligt 
socialtjänstlagen, kapitel 8, § 1 

Avgift från föräldrar vars barn får 
omvårdnad i annat hem 

Underhållsbidrag, enligt lagen om stöd 
och service till vissa funktionshindrade, 

§ 20 
  
Socialnämndens förslag till bemyndigande till nämnden 
Socialnämnden beslutade 2020-11-03, § 93, vidare att föreslå kommunstyrelsen 
rekommendera kommunfullmäktige att bemyndiga socialnämnden att framgent 
revidera avgifterna för uthyrning av lokalerna på Havsblick och avgifterna vid vård eller 
behandling i ett hem för vård eller boende eller i ett familjehem. 
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Bakgrund 
Kommunens möjligheter att ta ut avgifter regleras i kommunallagen. I enlighet med 2 
kap. 5 § får kommuner ta ut avgifter för tjänster och nyttigheter som de 
tillhandahåller. För tjänster eller nyttigheter som de är skyldiga att tillhandahålla får 
dock avgifter endast tas ut om det följer av lag eller annan författning. I enlighet med 
kommunallagen 2 kap. 6 § gäller den så kallade självkostnads-principen, vilken innebär 
att kommuner inte får ta ut högre avgifter än som motsvarar kostnaderna för de 
tjänster eller nyttigheter som de tillhandahåller. 
 
Stöd- och hjälpinsatser av behandlingskaraktär medför enligt socialtjänstlagen 
(2001:453) 8 kap. 1 § inte kostnadsansvar för den enskilde vårdtagaren. Enligt 
socialtjänstlagen får kommunen dock, utom beträffande barn, ta ut ersättning för 
uppehället av den som på grund av missbruk av alkohol, narkotika eller därmed 
jämförbara medel får vård eller behandling i ett hem för vård eller boende eller i ett 
familjehem. Socialtjänstförordningen (2001:937) föreskriver i 6 kap. § 1 att ersättning 
för uppehälle som kommunen får ta ut vid stöd- och hjälpinsatser av 
behandlingskaraktär enligt 8 kap. 1 § första stycket socialtjänstlagen får uppgå till 
högst 80 kronor per dag.  
 
Om ett barn genom socialnämndens försorg får vård i ett annat hem än det egna är 
föräldrarna, enligt socialtjänstlagen, skyldiga att i skälig utsträckning bidra till 
kommunens kostnader enligt grunder som regeringen föreskriver. Socialnämnden får i 
sådana fall uppbära underhållsbidrag som avser barnet. Det underhållsbidrag som 
kommunen får ta ut för barn som genom socialnämndens försorg får vård i ett annat 
hem är det egna regleras i socialtjänstförordningen 6 kap 2 § och 
socialförsäkringsbalken (2010:110) 106 kap. 7 §. Enligt socialförsäkringsbalken har det 
kommunala organ som svarar för vårdkostnaden rätt att få barnbidraget om ett barn 
vid ingången av en viss månad vårdas i ett stödboende eller hem för vård eller boende 
inom socialtjänsten.  
 
Om någon som är under 18 år har beviljats omvårdnad i annat hem än det egna med 
stöd av lagen (1993:387) om stöd och service till vissa funktionshindrade är 
föräldrarna i enlighet med 20 § i denna lag skyldiga att i skälig utsträckning bidra till 
kommunens kostnader för omvårdnaden. Kommunen får i sådana fall uppbära 
underhållsbidrag som avser barnet. 

 
Kommunledningskontorets bedömning 
Kommunledningskontoret konstaterar i skrivelse 2020-11-12 att det av 
socialnämndens förslag till beslut inte framgår huruvida förslaget till avgifter för 
uthyrning av lokalerna på Havsblick är i linje med den så kallade självkostnads-
principen. Efter samråd med socialförvaltningen konstaterar emellertid 
kommunledningskontoret att de förväntade intäkterna för uthyrning av lokaler enbart 
motsvarar en liten andel av socialnämndens kostnader för lokalhyra, städning och 
möbelslitage. 
 
När det gäller socialnämndens förslag till avgifter vid vård eller behandling i ett hem 
för vård eller boende eller i ett familjehem innehåller nämndens förslag ingen specifik 
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avgiftsnivå, istället föreslås avgifter tas ut i enlighet med rådande lagstiftning på 
området. I likhet med socialförvaltningen anser kommunledningskontoret att det mot 
bakgrund av likabehandlingsprincipen är viktigt att avgifter i samband med denna 
form av placeringar tas ut i enlighet med vad lagstiftningen föreskriver. 

 
Kommunledningskontoret konstaterar vidare att socialnämndens förslag till 
bemyndigande vad det gäller framtida revideringar av avgifter för uthyrning av 
lokalerna på Havsblick ligger i linje med tidigare bemyndigande till socialnämnden 
gällande revidering av avgifter inom socialnämndens område. Såväl barn- och 
utbildningsnämnden som kultur- och fritidsnämnden innehar redan denna form av 
bemyndiganden vad det gäller revidering av avgifter för lokalhyrning, varför 
kommunledningskontoret inte har något att invända mot förslaget att även 
socialnämnden bemyndigas att revidera avgifterna för uthyrning av de lokaler 
nämnden förfogar över. 
 
När det gäller socialnämndens förslag att nämnden ska bemyndigas att framgent 
revidera avgifterna för uppehälle vid vård eller behandling i ett hem för vård eller 
boende och familjehem föreslår kommunledningskontoret att detta bemyndigande 
ska formuleras så att socialnämnden bemyndigas att vid lagförändringar revidera de 
olika avgifterna, så att avgifterna fortsatt följer lagstiftningen. 
 
Vidare föreslår kommunledningskontoret att socialnämnden även ska bemyndigas att 
framgent revidera avgiften för stöd- och hjälpinsatser som ej avser 
missbruksbehandling för vuxna vid hem för vård och boende eller familjehem, vilken 
för närvarande inte regleras i lagstiftningen. Enligt socialtjänstlagen 8 kap. 1 § får 
kommunen för stöd- och hjälpinsatser som inte rör missbruksvård ta ut en skälig 
ersättning. Socialnämnden beslutade 2020-11-03, § 93, att uppdra till 
socialförvaltningen att utreda och återkomma med förslag till avgift för stöd- och 
hjälpinsatser som ej avser missbruksbehandling för vuxna vid hem för vård och 
boende eller familjehem. Kommunledningskontoret föreslår att socialnämnden 
bemyndigas att fastställa och därefter revidera avgifterna för denna form av hjälp- och 
stödinsatser. 
 
Kommunledningskontoret konstaterar slutligen att för det fall kommunfullmäktige vid 
sammanträdet 2020-12-03 beslutar i enlighet med föreliggande förslag kan ovan 
nämnda avgifter börja gälla 2021-01-01. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-11-18, § 136. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-11-18 § 136 
‒ Skrivelse 2020-11-12 från kommunledningskontoret 
‒ Protokoll från socialnämnden 2020-11-03 § 93 
‒ Skrivelse 2020-10-19 från socialförvaltningen 
‒ Bilaga 1: Avgift för familjerådgivning enligt socialtjänstlagen – jämförelse och 

förslag från och med 2021-01-01 
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‒ Bilaga 2: Avgift för ansökan och tillsyn enligt alkohollagen – jämförelse och förslag 
från och med 2021-01-01 

‒ Bilaga 3: Avgift för ansökan och tillsyn enligt tobakslagen – jämförelse och förslag 
från och med 2021-01-01 

‒ Bilaga 4: Avgift för tillsyn övrigt – jämförelse och förslag från och med 2021-01-01 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar socialnämndens ordförande Susanne 
Borgelius (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Susanne Borgelius (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige fastställer avgifter för uthyrning av lokaler på Havsblick i 

enlighet med socialnämndens förslag. Avgifterna ska gälla från och med 2021-01-
01. 

‒ Kommunfullmäktige bemyndigar socialnämnden att framgent revidera avgifterna 
för uthyrning av lokaler på Havsblick.  

‒ Kommunfullmäktige fastställer avgiften för uppehälle för vuxna som på grund av 
missbruk av alkohol, narkotika eller därmed jämförbara medel får vård eller 
behandling i ett hem för vård eller boende eller i ett familjehem, 
underhållsbidraget för barn som genom socialnämndens försorg får omvårdnad i 
ett annat hem än det egna, och underhållsbidraget för barn som har beviljats vård 
i ett annat hem än det egna med stöd av lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade, i enlighet med socialnämndens förslag. Avgifterna ska gälla 
från och med 2021-01-01. 

‒ Kommunfullmäktige bemyndigar socialnämnden att vid lagförändringar revidera 
följande avgifter så att de fortsatt följer lagstiftningen: 

1) Avgiften för uppehälle för vuxna som på grund av missbruk av alkohol, 
narkotika eller därmed jämförbara medel får vård eller behandling i ett hem 
för vård eller boende eller i ett familjehem 

2) Underhållsbidraget för barn som genom socialnämndens försorg får 
omvårdnad i ett annat hem än det egna 

3) Underhållsbidraget för barn som har beviljats vård i ett annat hem än det 
egna med stöd av lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade 

‒ Kommunfullmäktige bemyndigar socialnämnden att fastställa och därefter 
revidera avgift för stöd- och hjälpinsatser för vuxna vid hem för vård och boende 
och familjehem som ej avser missbruksbehandling. 

 
______________________ 
 
Sändlista  
Författningssamlingen 
Socialnämnden 
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KF § 86   KS KF/2020:235 - 003 
 
 

Fastställande av reviderad parkeringsavgift för Lomma kommun 
 

Ärendebeskrivning 
Tekniska nämnden har 2020-09-28, § 55, gjort en översyn av gällande 
felparkeringsavgift för Lomma kommun och föreslår att kommunfullmäktige fastställer 
reviderade felparkeringsavgift i enlighet med nämndens förslag. 
 
Bakgrund 
Avgifter för felparkering får tas ut enligt lag (1976:206) om felparkeringsavgift i 
kommunerna. Regeringen anger, i förordning (1976:1128) om felparkeringsavgift, det 
högsta och lägsta belopp som felparkeringsavgifter får fastställas till. Avgiften får 
differentieras med hänsyn till skilda slag av parkeringsöverträdelser. Regeringen har i 
förordningen fastställt att felparkeringsavgift lägst får fastställas till 75 kronor och 
högst till 1 300 kronor. Inom denna ram ska kommunfullmäktige fatta beslut om 
avgifterna. Transportstyrelsen beslutar om föreskrifter för verkställighet av lagen och 
kategoriserar överträdelserna i trafikförordningen (1998:1276) i olika slag av 
överträdelser. 
 
Kommunfullmäktige har 2017-12-07, § 77, fastställt felparkeringsavgift för Lomma 
kommun. I samband med detta beslut reviderades inte avgifterna. Beslutet innebar 
istället att kategoriseringen anpassades till Transportstyrelsens föreskrifter. 
Avgiftsnivåerna har därmed varit oförändrade sedan 2015-07-11. Tekniska nämnden 
föreslår nu att felparkeringsavgifterna höjs. Syftet med den föreslagna höjningen är 
enligt samhällsbyggnadsförvaltningen att anpassa avgiftsnivåerna till närliggande 
kommuner och öka regelefterlevnaden. 
 
Kommunledningskontorets bedömning 
Kommunledningskontoret konstaterar att de föreslagna avgifterna ryms inom det 
spann som regeringen fastslagit i 2a § förordningen (1976:1128) om 
felparkeringsavgift. Därmed föreslår kommunledningskontoret att kommunfullmäktige 
fastställer reviderad felparkeringsavgift för Lomma kommun i enlighet med tekniska 
nämndens förslag till beslut. Om kommunfullmäktige fattar beslut om revidering av 
felparkeringsavgift för Lomma kommun vid sitt sammanträde 2020-12-03 kan de 
reviderade avgifterna börja gälla 2021-01-01. 
 
I samband med kommunledningskontorets beredning av ärendet har samrått skett 
med tf. kommunjurist Sarah Anderberg. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-11-18, § 137. 
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Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-11-18 § 137 
‒ Skrivelse 2020-10-12 från kansliavdelningen 
‒ Protokoll från tekniska nämnden 2020-09-28 § 55 
‒ Skrivelse 2020-09-07 från tekniska avdelningen 
 
Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar tekniska nämndens ordförande 
Lennart Månsson (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Lennart Månsson (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige fastställer reviderad felparkeringsavgift för Lomma kommun i 

enlighet med tekniska nämndens förslag till beslut. De reviderade avgifterna ska 
gälla från och med 2021-01-01, varvid nu gällande avgifter upphör att gälla. 

 
 

______________________ 
 
Sändlista  
Författningssamlingen 
Tekniska nämnden 
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KF § 87   KS KF/2020:210 - 806 
 
 

Fastställande av reviderad taxa för uthyrning av skollokaler med mera 
 
 

Ärendebeskrivning 
I samband med det att kommunstyrelsen 2019-10-02 behandlade förslag till budget 
för år 2020 och plan för ekonomin för åren 2021–2023 beslutade kommunstyrelsen att 
uppdra till samtliga nämnder att utreda hur avgiftsfinansieringsgraden kan öka genom 
såväl lägre kostnader som högre intäkter. 
 
Barn- och utbildningsnämnden har 2020-09-01, § 59, med anledning av uppdraget från 
kommunstyrelsen, gjort en översyn av taxa för uthyrning av skollokaler med mera. I 
samband denna översyn har nämnden även sett över tillämpningsföreskrifterna för 
uthyrning av skollokaler. I sitt beslut föreslår barn- och utbildningsnämnden att 
kommunstyrelsen ska rekommendera kommunfullmäktige att fastställa reviderad taxa 
för uthyrning av skollokaler med mera i enlighet med nämndens förslag. Nämnden 
beslutar vidare att fastställa reviderade tillämpningsföreskrifter för uthyrning av 
skollokaler.  

 
Bakgrund 
Nu gällande taxa för uthyrning av skollokaler med mera fastställdes av 
kommunfullmäktige 2013-12-22, § 53. Föreliggande förslag till reviderad taxa för 
uthyrning av skollokaler syftar enligt barn- och utbildningsnämnden till att likställa 
taxan för uthyrning av skollokaler med taxan för uthyrning av fritidslokaler vad det 
gäller uthyrningskategorier, avgiftsnivå, depositionsavgift, avgift för städning samt 
avgift för avbeställning av bokad lokal. 
 
Kommunledningskontorets bedömning 
Kommunledningskontoret konstaterar i skrivelse 2020-10-07 att föreliggande förslag 
till reviderad taxa för uthyrning av skollokaler innebär att taxekategorierna blir färre, 
att avgiftsnivåerna för uthyrning och depositionsavgift höjs, att avgifter för 
övernattning har lagts till, att färre kategorier av skollokaler är aktuella för uthyrning 
samt att avgifterna för ej städad lokal läggs till. Vidare föreslås att det i taxan skrivs in 
att barn- och utbildningsnämnden prövar och fastställer avgifterna för nästkommande 
år. 
 
Kommunledningskontoret konstaterar att det i barn- och utbildningsnämndens beslut 
inte framgår huruvida förslaget till reviderad taxa förväntas öka nämndens intäkter för 
uthyrning av skollokaler. Efter samråd med förvaltningen för utbildning, kost, kultur 
och fritid kan kommunledningskontoret emellertid konstatera att de högre avgifterna 
förväntas öka nämndens intäkter. Vidare konstaterar kommunledningskontoret att 
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barn- och utbildningsnämnden har för avsikt att årligen göra en översyn avseende 
avgifterna i taxan. 
 
Slutligen konstaterar kommunledningskontoret att barn- och utbildningsnämndens 
förslag att det i taxan skrivs in att nämnden prövar och fastställer avgifterna för 
nästkommande år är i linje med gällande bemyndigande till barn- och 
utbildningsnämnden.  
 
Kommunledningskontoret har inget att invända mot föreliggande förslag till reviderad 
taxa och föreslår därför att kommunfullmäktige ska besluta fastställa reviderad taxa 
för uthyrning av skollokaler med mera i enlighet med barn- och utbildningsnämndens 
förslag. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-11-18, § 135. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-11-18 § 135 
‒ Skrivelse 2020-10-07 från kansliavdelningen 
‒ Protokoll från barn- och utbildningsnämnden 2020-09-01 § 59 
‒ Nu gällande taxa för uthyrning av skollokaler med mera, fastställd av KF 2013-12-

22 § 53 
‒ Bemyndigande till barn- och utbildningsnämnden, fastställt av KF 2003-11-27 §129 
‒ Skrivelse 2020-03-24 från förvaltningen för utbildning, kost, kultur och fritid 
 
Överläggning 
Carin Hansson (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige fastställer reviderad taxa för uthyrning av skollokaler med 

mera i enlighet med barn- och utbildningsnämndens förslag till beslut. Den 
reviderade taxan ska gälla från och med 2021-01-01, varvid nu gällande taxa 
upphör att gälla. 

 
______________________ 
 
Sändlista  
Författningssamlingen 
Barn- och utbildningsnämnden 
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KF § 88   KS KF/2020:217 - 106 
 

 

Avsiktsförklaring för samverkan inom Samverkan Sydväst 
 

Ärendebeskrivning 
Samarbetet i 5 Yes utökas till att även omfatta Vellinge kommun. Därför behöver en ny 
avsiktsförklaring tas fram. I samband med detta ändras namnet till Samverkan Sydväst.  
 
Kommundirektör Katarina Pelin redogör i skrivelse 2020-09-07 för att samarbetet 
mellan kommunerna Kävlinge, Lomma, Staffanstorp och Svedala inleddes i början av 
1990-talet. I slutet av 1995 formerades samarbetet på allvar och samarbetet fick 
namnet 4 Yes. Från 2013 utökades samverkansavtalet att även omfatta Burlövs 
kommun och ändrade då namn till 5 Yes. 
 
Samarbetet har, enligt kommundirektören, resulterat i framför allt ett stort antal 
nätverk mellan medarbetare i kommunerna. Ett stort antal praktiska och direkta 
samverkansprojekt har också genomförts inom hela eller delar av 5 Yes. 
 
Under tiden har, enligt kommundirektören, Vellinge kommun funnits med som en 
nära samarbetspart i många av samverkansprojekten. I december 2019 ställde sig 
samtliga kommuner bakom att även formellt ta in Vellinge kommun i 5 Yes-
samarbetet. 
 
Ett gemensamt förslag till avsiktsförklaring är framtaget:  
 
Burlöv, Kävlinge, Lomma, Staffanstorp, Svedala och Vellinge har för avsikt att aktivt 
främja samverkan mellan våra kommuner. Vi vill att samverkan ska omfatta fler 
områden än idag och ska ske i konkreta och organiserade former. Vi uppmuntrar till 
att fortsätta och utveckla ett nära och frekvent utbyte på alla nivåer i våra kommuner i 
syfte att utbyta erfarenheter och ge varandra stöd i det vardagliga arbetet. I aktuella 
och gemensamma frågor prövar vi om det finns förutsättningar att gå fram med 
gemensam röst i olika forum. Samverkan kan ske i hela eller delar av Samverkan 
Sydväst.  
 
I och med Vellinge kommuns inträde i samverkan ändras namnet till Samverkan 
Sydväst och tidigare logga ersätts med de sex kommunernas kommunvapen.  
 
Ärendet har hanterats av kommunstyrelsen 2020-09-30, § 123. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-09-30 § 123 
‒ Skrivelse 2020-09-07 från kommunledningskontoret 
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‒ Förslag till avsiktsförklaring för samverkan mellan Burlöv, Kävlinge, Lomma, 
Staffanstorp, Svedala och Vellinge. 

 
Kommunfullmäktige handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 

 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) och Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Lomma kommun gör följande avsiktsförklaring:  
 

Lomma kommun har för avsikt att aktivt främja samverkan mellan kommunerna i 
Samverkan Sydväst. Vi vill att samverkan ska omfatta fler områden än idag och ska 
ske i konkreta och organiserade former. Vi uppmuntrar till att fortsätta och 
utveckla ett nära och frekvent utbyte på alla nivåer i våra kommuner i syfte att 
utbyta erfarenheter och ge varandra stöd i det vardagliga arbetet. I aktuella och 
gemensamma frågor prövar vi om det finns förutsättningar att gå fram med 
gemensam röst i olika forum. Samverkan kan ske i hela eller delar av Samverkan 
Sydväst. 

 
______________________ 
 
Sändlista   
Samverkan Sydväst 
Kommundirektören 
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KF § 89   KS KF/2019:252 - 340 
 
 

Inriktningsbeslut om utökad samverkan om avloppsvattenrening 
 

Ärendebeskrivning 
VA SYD är en regional VA-organisation, ett kommunalförbund med 
förbundsfullmäktige och förbundsstyrelse, som bildades år 2008 när Lunds och 
Malmös VA-verk slogs samman. VA SYD:s medlemskommuner utgörs idag av Burlöv, 
Eslöv, Lomma, Lund och Malmö. VA SYD ansvarar för att tillhandahålla dricksvatten, 
hantera avloppsvatten och dagvatten i enlighet med vattentjänstlagen. 
 
I skrivelse 2020-10-19 lämnar kommundirektören följande redogörelse: 
 

Många av VA SYDs avloppsreningsverk är i stort behov av modernisering och utbyggnad. 
Medlemskommunernas kraftiga befolkningsökning tillsammans med skärpt miljölagstiftning gör 
att nya tillstånd krävs inom en tioårsperiod. Centralt i planeringen för detta arbete är 
överväganden om samhällsnyttor och kostnader. Sjölunda avloppsreningsverk når inom ett par år 
sitt kapacitetstak. 
 
Mot bakgrund av ovanstående krävs ett inriktningsbeslut av VA SYDs medlemskommuner inom 
ramen för VA SYDs program Hållbar avloppsrening i ett växande Skåne, nedan kallad HAR. 
 
I programmet ingår i huvudsak följande stora anläggningsdelar: 
‒ Nya Sjölunda avloppsreningsverk: Modernisering och utbyggnad av Sjölunda till ett större 

regionalt reningsverk med införande av rening av läkemedel 
‒ Överföringsledning Lund-Malmö till vilken Lomma kommun ansluts 
‒ Malmö avloppstunnel – En ny avloppstunnel ska ersätta befintligt  tryckavloppsledningsnät. 

För denna anläggningsdel finns ett inriktningsbeslut av Malmö stad. 
 
Det inriktningsbeslut som föreslås i detta ärende är inte juridiskt bindande vad avser 
genomförande av HAR utan innebär att Lomma kommun förbinder sig att stå för sin andel av 
utredningskostnaderna (förprojektering och tillståndsarbete från och med 2021-01-01). 
 
Bakgrund/analys 
Följande faktorer sätter förutsättningarna och kräver åtgärder: 
• växande befolkning medför nödvändig utbyggnad av avloppsreningsverk 
• avloppsreningsverk är gamla och i behov av upprustning 
• nya och skarpare reningskrav 
• klimatanpassning 
• omställning av VA-verksamheter i Sverige mot större enheter 
• avloppsreningsverk måste integreras med kommunernas planering 
 
Detta betyder att VA SYDs medlemskommuner inom en snar framtid måste bygga ut sina 
avloppsreningsverk och VA SYD bedömer att utmaningen är likartad för flertalet kommuner i 
regionen. 
 
Det finns flertalet fördelar med större avloppsreningsverk i förhållande till mindre (VA-forsk 2005; 
VA SYD 2016; Ramböll 2019). De fördelar som kan kallas för skalfördelar kan indelas i: 
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• Ekonomi 
Lägre specifika kapital- och driftkostnader 
Bättre och effektivare tillgång till kapital 
• Kompetens 
Bättre möjlighet till kompetensförsörjning i konkurrens med andra 
Bättre förmåga att ta del och dra nytta av teknikutveckling 
Bättre möjlighet att möta kundernas krav på service och tillgänglighet 
• Miljö 
Effektivare rening 
Större möjlighet att möta skärpta miljö- och kvalitetskrav 
Större möjligheter att anpassa verksamheten till klimateffekter 
 
Kostnaden för utbyggnaden är beräknad med utgångspunkt från befolkningsprognoser för år 2050 
(WSP 2020d). Val av utbyggnadssystem måste ses på mycket lång sikt för att resultatet ska kunna 
anses relevant (Econet 2020a). Anläggningarna som byggs ska kunna bedriva verksamhet utifrån 
ett miljötillstånd i detta tidsperspektiv. 
 
När det gäller fördelningen av kostnader för utbyggnaden har denna beräknats med utgångspunkt 
från befolkningsprognoser för år 2030 (AFRY 2020). Det är därmed möjligt att anpassa 
kostnadsfördelningen med hänsyn till den verkliga befolkningsutvecklingen. 
 
Befolkningsprognos per kommun år 2030  
Kommuner Personer 
Burlöv 24 929 
Kävlinge 37 017 
Lomma 28 609 
Lund 146 490 
Malmö, exkl Klagshamn ARV 348 501 
Staffanstorp 36 279 
Svedala 25 663 
Summa 647 488 

 
Samråd har under VA SYD:s ledning skett med samtliga berörda kommuner. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-11-18, § 142. 

 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-11-11 § 142 
‒ Skrivelse 2020-10-19 från kommunledningskontoret 
‒ Följebrev från VA SYD, daterat 2020-10-28 
‒ Protokoll från Förbundsfullmäktige 2020-10-23 
‒ VA SYD, Skrivelse avseende inriktningsbeslut om utökad samverkan om 

avloppsvattenrening, daterad 2020-10-02 
‒ Mätning av befolkningsprognos 2019-2050 Burlöv, Kävlinge, Lund, Staffanstorp 

och Svedala, daterad 2019-12-20 
‒ Malmö stad, ”Malmö som halvmiljonstad”, inklusive bilaga 
‒ Hållbar avloppsvattenrening – En första beräkning av ekonomiska konsekvenser, 

slutrapport daterad 2020-09-11 
‒ Malmö avloppstunnel – Underlag för beslut avseende eventuell tidigareläggning, 

daterat 2020-06-24 
‒ Gällande förbundsordning för VA SYD 
‒ Protokollsutdrag delegation 1 2020-10-02 
‒ Protokollsutdrag Förbundsstyrelsen 2020-10-15 
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Kommunfullmäktiges handläggning 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde lämnar kommunstyrelsens ordförande Robert 
Wenglén (M) en redogörelse. 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) och Per Bengtsson (S) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kristina Thored (FB) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta återremittera ärendet 
till förvaltningen för ytterligare beredning. 
 
Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta avslå Kristina Thoreds 
yrkande. 
 
Propositionsordning 
Ordförande Anders Berngarn (M) ställer proposition dels på frågan om ärendet ska 
återremitteras, dels på frågan om ärendet ska avgöras idag, varefter 
kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras vid dagens sammanträde. 
 
Därefter beslutar kommunfullmäktige i enlighet med Robert Wengléns och Per 
Bengtssons yrkande. 

 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att Lomma kommun har som avsikt att ansluta sin 

allmänna avloppsanläggning till Nya Sjölunda inom ”Hållbar avloppsrening i ett 
växande Skåne” på det sätt som beskrivs i ärendet. 

‒ Kommunfullmäktige bekräftar att uppgift om Lomma kommuns 
befolkningsprognos i ”Mätning av befolkningsprognos 2019-2050 Burlöv, Kävlinge, 
Lund, Staffanstorp och Svedala”, daterad 2019-12-20, är korrekta och godkänner 
att dessa uppgifter används för ansökan om miljötillstånd. 

‒ Kommunfullmäktige beslutar att Lomma kommun med detta inriktningsbeslut 
förbinder sig att genom sitt VA-kollektiv stå för sin andel av 
utredningskostnaderna enligt de principer som beskrivs i skrivelsen från VA SYD 
avseende inriktningsbeslut om utökad samverkan om avloppsvattenrening, 
daterad 2020-10-02. 

‒ Kommunfullmäktige ger VA SYD i uppdrag att tillsammans med 
medlemskommunerna fortsätta arbetet med utrednings- och tillståndsfasen för de 
regionala anläggningarna inom ”Hållbar avloppsrening i ett växande Skåne”, på det 
sätt som beskrivs i ärendet, med anslutning av de kommuner som meddelar 
viljeinriktning om anslutning i enlighet med redovisat beslutsförslag. 

 
Reservation 
Kristina Thored (FB) reserverar sig skriftligt mot beslutet. 

 
./. Bilaga. 
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______________________ 
 
Sändlista  
VA SYD 
Tekniska nämnden 
Kommundirektören 
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KF § 90   KS KF/2020:131 - 101 
 
 

Redovisning av ej slutbehandlade motioner 
 

Ärendebeskrivning 
Enligt arbetsordningen för kommunfullmäktige, § 29, ska kommunstyrelsen årligen till 
kommunfullmäktiges ordinarie novembersammanträde redovisa de motioner som inte 
har beretts färdigt. Kommunstyrelsen har vidare under § 173/98 uppdragit åt 
kansliavdelningen att, förutom den ordinarie redovisningen till kommunfullmäktiges 
novembersammanträde, ytterligare tre gånger under året redovisa till 
kommunstyrelsen de motioner vars beredning ännu inte har slutförts. 
 
Kansliavdelningen redovisar i skrivelse 2020-11-13 de motioner som ännu inte har 
slutbehandlats och föreslår att kommunstyrelsen ska föreslå kommunfullmäktige 
besluta att redovisningen läggs till handlingarna. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsen 2020-11-18, § 139. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Protokoll från kommunstyrelsen 2020-11-18 § 139 
‒ Skrivelse 2020-11-13 från kansliavdelningen 
‒ Ej slutbehandlade motioner 
 
Överläggning 
Robert Wenglén (M) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Redovisningen av ej slutbehandlade motioner läggs till handlingarna. 

 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KF § 91   KS KF/2020:241 - 740 
 
 

Besvarande av fråga från Rune Netterlid (S) till socialnämndens 
ordförande gällande särskilda boende för äldre under rådande 
förhållande med pandemin 

 
Ärendebeskrivning 
Rune Netterlid (S) har inkommit med en fråga till socialnämndens ordförande Susanne 
Borgelius (M) gällande särskilda boende för äldre under rådande förhållande med 
pandemin. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2020-10-22, § 77, att frågan ska besvaras vid 
nästkommande sammanträde. 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde besvarar socialnämndens ordförande Susanne 
Borgelius frågan. 
 
I ärendet yttrar sig även Rune Netterlid (S). 

 
Beslutsunderlag 
‒ Fråga från Rune Netterlid (S) till socialnämndens ordförande gällande särskilda 

boende för äldre under rådande förhållande med pandemin, inkommen 2020-10-
20 
 

Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad. 

 
______________________ 
 
Sändlista   
Rune Netterlid 
Susanne Borgelius 
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KF § 92   KS KF/2020:277 - 101 
 
 

Interpellation från Per Bengtsson (S) avseende revisionens granskning 
av fastighetsförvaltningen 
 
Ärendebeskrivning 
Per Bengtsson (S) har inkommit med en interpellation till tekniska nämndens 
ordförande avseende revisionens granskning av fastighetsförvaltningen. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Interpellation från Per Bengtsson (S) avseende revisionens granskning av 

fastighetsförvaltningen, inkommen 2020-12-02 
 

Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts. 
‒ Kommunfullmäktige medgiver att interpellationen får framställas.  
‒ Interpellationen kommer att besvaras vid kommunfullmäktiges nästkommande 

sammanträde. 
 

______________________ 
 
Sändlista  
Per Bengtsson 
Lennart Månsson 
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KF § 93   KS KF/2020:278 - 101 
 
 

Interpellation från Kristina Thored (FB) avseende helhetsplan för 
Bjärehovsområdet 
 
Ärendebeskrivning 
Kristina Thored (FB) har inkommit med en interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande avseende helhetsplan för Bjärehovsområdet. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Interpellation från Kristina Thored (FB) avseende helhetsplan för 

Bjärehovsområdet, inkommen 2020-12-03 
 

Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts. 
‒ Kommunfullmäktige medger att interpellationen får framställas.  
‒ Interpellationen kommer att besvaras vid kommunfullmäktiges nästkommande 

sammanträde. 
 

______________________ 
 
Sändlista  
Kristina Thored  
Robert Wenglén 
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KF § 94   KS KF/2020:281 - 101 
 
 

Interpellation från Fredrik Sverkersten (FB) avseende nytt folkbibliotek 
i Bjärred 
 
Ärendebeskrivning 
Fredrik Sverkersten (FB) har inkommit med en interpellation till kultur- och 
fritidsnämndens ordförande avseende nytt folkbibliotek i Bjärred. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Interpellation från Fredrik Sverkersten (FB) avseende nytt folkbibliotek i Bjärred, 

inkommen 2020-12-03 
 

Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts. 
‒ Kommunfullmäktige medger att interpellationen får framställas.  
‒ Interpellationen kommer att besvaras vid kommunfullmäktiges nästkommande 

sammanträde. 
 

______________________ 
 
Sändlista  
Fredrik Sverkersten 
Carin Hansson 
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KF § 95   KS KF/2020:280 - 101 
 
 

Interpellation från Fredrik Sverkersten (FB) avseende kulturskolans 
kapacitet 
 
Ärendebeskrivning 
Fredrik Sverkersten (FB) har inkommit med en interpellation till kultur- och 
fritidsnämndens ordförande avseende kulturskolans kapacitet. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Interpellation från Fredrik Sverkersten (FB) avseende kulturskolans kapacitet, 

inkommen 2020-12-03 
 

Kommunfullmäktige beslutar följande: 
‒ Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärendet får behandlas vid dagens 

sammanträde trots att det inte har kungjorts. 
‒ Kommunfullmäktige medgiver att interpellationen får framställas.  
‒ Interpellationen kommer att besvaras vid kommunfullmäktiges nästkommande 

sammanträde. 
 

______________________ 
 
Sändlista  
Fredrik Sverkersten 
Carin Hansson 
 
 

 
 


